
Beslutningsreferat fra  

Instruktørmøde i Rodskov Havkajak mandag den 30-11-2015 

Deltagere: afbud fra Klaus, Lars og Jørgen T. 

 

1. Hvad vil du gerne lave som instruktør i 2016 hvis mulighederne var ubegrænsede.  

 

 Sv. Hal 

vandtilv. 

Roer 

1 

Friro-

ning 

Roer 

2 

Junior Trænings 

aftener 

Tema 

aften 

Ture Sommertur 

Hanne Dea X X    x   x 

Lars  X    X    

Thomas  X x X  X  X X 

Bodil X X X X  X X X X 

Eva  x X   X X X ? 

Rudy    X  X X X X 

Klaus          

Birgitte x X X   X  ? X 

Chr  x X X  X x x X 

Der var stor opbakning til de fleste aktiviteter – ingen har lige nu budt ind på junior.  

 

2. Hvordan kører andre klubber begynderhold. Vedhæftet bilag fra flere klubber. Har du kenskab til andre 

så byd gerne ind (tag evt. lige telefonen og ring til en du kender). 

Gennemgang af andre klubbers måde at håndterer begynderhold på. Umiddelbart ser det ud til at alle 

bruger lidt flere gange end vi gør. 

 

3. Hvordan tilrettelægger vi roer 1 kurset i 2016. 

Der var en længere drøftelse med udgangspunkt i forskellige forslag. 

Vi besluttede flg. 

a. En velkomst aften hvor vi snakker grundviden, roer en tur, drikker kaffe snakker lidt ro-teknik roer til-

bage. Vi kan vise en redning hvis nogen vil prøve så ok. 

b. 4 x 4 timer normalt kursus – det giver mere tid (prøver er flyttet – dermed bliver 4 gang og givtig) 

c. 4 træningsaftener (kan som sædvanlig starte efter 1. kursusaften) – hvor man kan gå op til prøve når 

man meddeler instruktøren det ved aftenens start. (dog skal de 4 kursusaftener være overstået). 

 

Vi vil også tilbyde et vandtilvænningskursus i svømmehal slut i april. 

Der var forslag oppe om at bytte 2 aftener ud med en lørdag.(blev ikke besluttet/afvist) 

 

Vi besluttede at udbyde 2 kurser i foråret og 1 i efteråret. 1. kursusstart midt i maj. Kurserne kan forløbe 

stort set parallelt – der kigges på kalenderen og udsendes forslag snarest. 

 

Under dette punkt blev også foreslået ensartet afregning(årsbeløb og ikke pr time) – det blev ikke beslut-

tet. Aftalt at det drøftes på næste møde. Siden mødet har jeg modtaget et forslag som går ud på afreg-

ning for alle timer (instruktøraflønning i år delt ud på alle timer skulle give ca. 50/ time). Nærmere herom 

til næste møde 

 

4. Hvis vi kan nå det så lad os lige høre om udvalgene er i gang – sidste års formænd er vist alle tilstede. 

Turudvalget havde været samlet medens de andre udvalg ikke havde været samlet. Vi blev enige om at 

der skulle skrives til udvalgene for at de kunne melde en repræsentant ind til styregruppen. 

Turudvalget havde et foreløbigt forslag som der sandsynligvis rettes lidt på 

 

5. Evt.  

Til vinterens rullekurser i svømmehallen blev følgende sat på som instruktør. 

31/1 Rudy + Birgitte, 6/3 Klaus + Thomas og 3/4 Bodil + Chr.   | Reserve Eva 


